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Schriftelijke vraag

Een aantalgemeenten in Zuidoost Brabant (Eindhoven, Geldrop-Mierlo, Gemert- Bakel, Son en

Breugel, Valkenswaard, Waalre en mogelijk ook Cranendonck) hebben de Provincie Noord-Brabant
gevraagd een lening te verstrekken vanuit de middelen die de Provincie heeft ontvangen uit de

verkoop van de aandelen Essent (de lmmunisatieportefeuille).

De lening is bedoeld voor de financiering van een zonnepanelenproject. Hierbij zorgen de
gemeenten door tussenkomst van een service provider voor plaatsing van (maximaal) 70.000

zonnepanelen op ca. 5.000 particuliere daken, waarmee de elektriciteitsbehoefte van die 5.000

woningen vrijwel volledig wordt ingevuld. De gemeenten willen er hierdoor aan bijdragen dat er in
2023 zonnepanelen liggen op L6% van de particuliere daken.

Dit project geeft ook inwoners met beperkte financiële mogelijkheden de kans te participeren in de

energietransitie en te besparen op woonlasten. De gemeente levert (via een 'service provider') een

product aan de deelnemers op basis van 'koop op afbetaling'. Het product bestaat uit een set

zonnepanelen, inclusief de plaatsing, installatie, garantie, onderhoud etc. De deelnemer wordt
meteen eigenaar en betaalt in 15 jaar het product af aan de gemeente. Voor zover ons bekend is dit
het eerste project van dit type voor particulieren in Brabant. Het draagt daarom ook bij aan

doelstellingen met betrekking tot sociale innovatie.

Hiermee wordt gelijktijdig een beleidsdoel van de provincie gerealiseerd. Met het verstrekken van

deze lening behaalt de provincie bovendien een beter rendement dan bij het verplichte
schatkistbankieren. Het risico is minimaal omdat de gemeenten garant staan voor terugbetaling. De

voorwaarden van de lening zijn in overeenstemming met de Verordening treasury Noord-Brabant.
Andere gemeenten in Noord-Brabant kunnen het voorbeeld van deze gemeenten aangrijpen om een

vergelíjkbaar project te starten en eveneens een lening te vragen onder gelijke voorwaarden.

De SP heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen:
1,. ls de gemeente Roosendaal op de hoogte van bovenstaande lening?

Zo ja,is er aanvraag gedaan voor deze lening? Zo nee, wat is híervan de reden?

2. Ziet de wethouder een mogelijkheid om er aanspraak op te maken voor:
A. Zonneweide Weihoek en Meeten ll

B. Voor particulieren in de gemeente Roosendaal

Zo nee, waarom niet?

3. lndíen er nog geen aanvraag is ingediend en mogelijkheid voor deze opties ziet, gaat u dan nog

een aanvraag indienen?

Met vriendelijk groet,
Wendy Beens



Wij beantwoorden uw vragen als volgt

L. De gemeente is op de hoogte van deze lening, maar er is geen aanvraag gedaan.

Belangrijkste reden is dat de gemeente in principe al een dergelijke mogelijkheid biedt
middels de Stimuleringslening. Hiermee kan men maatregelen treffen om de duurzaamheid,
levensloopbestendigheid en veiligheid van de eigen woning te vergroten. De

stimuleringslening kent zeer aantrekkelijke voorwaarden en een lage rente.

2. De gemeente ontwikkelt zelf geen zonnecentrales. Dit wordt gedaan door
initiatiefnemers/markpartijen. Zowel gebouwgebonden (daken) als grondgebonden
(zonneweides als Weihoek en Meeten ll). Door de vastgestelde visie op zonne-energie
kunnen we onder voorwaarden ruimte bieden. Belangrijke voorwaarde is o.a. de
mogelijkheid van participatie voor onze inwoners. Ze kunnen panelen aanschaffen en onder
aa ntrekkel ij ke regelingen va llen (bijv. Postcoderegeli ng).

3. We hebben begrepen dat het beschikbare bedrag als leningen verstrekt zullen worden aan

diverse gemeenten. We zijn zeer geïnterneerd in die projecten en de resultaten en zullen
contacten leggen om een beeld te krijgen voor een eventuele vervolg.

We hopen u hiermee voldoende te hebben geTnformeerd

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van Roosendaal

Toine Theunis
Wethouder duurzaamheid en teu


